

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 9/2017

AIKA: 27.2.2017 klo 18.30

PAIKKA: Yhdistyksen kerhotilat
Suvilahdenkatu 10 B, 5. krs

LÄSNÄ: Helinä Teittinen, puheenjohtaja
Jemina Fallenius, sihteeri
Tuomas Rudanko
Joel Ilveskero
Jami Vehviläinen
Teemu Liukkonen
Lauri Laatonen
Johanna Heinonen
Petteri Niemi (saapui kohdassa 6.1.2, poistui kohdassa 6.1.2)
Helmi Hieta-aho (saapui kohdassa 6.1.2, poistui kohdassa 6.1.2)
Essi Miettinen (saapui kohdassa 6.1.2, poistui kohdassa 6.1.2)
Katri Taipale (saapui kohdassa 6.1.2, poistui kohdassa 6.1.2)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Teittinen avasi kokouksen kello 18.30.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Sihteeri Fallenius kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Falleniusta ruoasta.

Todettiin yhdistystä edustetun Hammaslääketieteenkandidaattiseuran ja KY:n vujuilla.

Ulkoasiainvastaava Laatonen kertoi ulkosuhteita edistetyn Lexiin, Artiklaan ja Judicaan.

Yleisvastaava Liukkonen ja tilavastaava Ilveskero kertoivat olevansa mökkihöperöitä.

Taloudenhoitaja Vehviläinen kertoi viettäneensä aikaa Disney-piirrettyjen parissa.

Tiedotusvastaava Rudanko kertoi elävänsä kahvin voimin.

Laatunen kiitti Artiklaa onnistuneesta Poronkusemasta.

Vehviläinen, Rudanko ja Liukkonen ilmoittivat tehneensä töitä.

Todettiin innolla odotettavan Judican vuosijuhlaviikkoa.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

6. Spex

6.1.1 Spexin 20-vuotisjuhla-aalan avustus

Todettiin Spexin hakeneen 20-vuotisjuhla-aalaa varten avustusta. Keskusteltiin avustuksen myöntämisestä ja määrästä. Päätettiin myöntää tapahtumaan 500€ avustus. Todettiin budjetin ylityksen olevan yhdistyksen toiminnan kannalta perusteltu ja tarpeellinen.

Siirryttiin kohtaan 7.

6.1.2 Spexin ohjaajan ja tuottajien kuuleminen

Petteri Niemi, Helmi Hieta-aho, Essi Miettinen ja Katri Taipale saapuivat kokoukseen kello 18.59.

Toivotettiin vuoden 2017 Spexin ohjaaja Petteri Niemi, ja tuottajat Hieta-aho, Miettinen ja Taipale tervetulleiksi kokoukseen.

Myönnettiin puheoikeus Niemelle, Miettiselle ja Taipaleelle.

Keskusteltiin Spexin kuulumisista, vastaavahausta, markkinoinnista ja syksyn aikataulusta.

Niemi, Hieta-aho, Miettinen ja Taipale poistuivat kokouksesta kello 19.23.

7. Opintoasiat

7.1 Seminaarivapaapaikat

Myönnettiin AlmaTalentin Valtion tuet ja kilpailuneutraliteetti-seminaariin vapaapaikka Otto Härölle.

7.2 Valiokunnan tapahtumat

7.2.1 Studia Iuridica 11.4.

Ei uutta käsiteltävää asiaa.

7.2.2 Muut valiokunnan tapahtumat

Opintovastaava Heinonen kertoi Lakimiesliiton urailtaa vietettävän 6.4.

Heinonen kertoi Kompleksi ry:n kanssa yhteistyössä järjestettävästä rikosaiheisesta seminaarista.

7.3 Muut opintoasiat

Opintovastaava Heinonen ja puheenjohtaja Teittinen kertoivat osallistuneensa tiedekuntapäivään.

Heinonen kertoi seminaarivapaapaikkoihin tulleen runsaasti hakemuksia.

Palattiin kohtaan 6.1.2 ja esityslistan mukaiseen työjärjestykseen.

8. Ulkoasiat

8.1 Tulevat KV-viikot

Ulkoasianvastaava Laatunen kertoi Lexin KV-viikon olevan tulossa.

8.1.1 Pykälän KV-viikko

Ulkoasiainvastaava Laatunen kertoi kutsuneensa osallistujia Pykälän KV-viikolle Stadgasta ja Judicasta.

Laatunen kertoi Facebook-tapahtuman julkaistavan kuluvalle viikolla.

Laatunen kertoi torstain ohjelmasta päätetyn.

8.2 Codex-sitsit 10.3.

Ulkoasiainvastaava Laatunen kertoi lipunmyynnistä.

8.3 Artikla-sitsit 23.3.

Ulkoasiainvastaava Laatunen kertoi Artikla-sitsien Facebook-tapahtuman julkaistun.

8.4 KY-sitsit 1.4.

Ulkoasiainvastaava Laatunen kertoi ottavansa pian yhteyttä NESU-KY:hyn.

8.5 Lex-sitsit 25.4.

Ulkoasiainvastaava Laatunen kertoi olleensa yhteydessä Lexiin.

8.6 LKS-sitsit 28.4.

Ei uutta käsiteltävää asiaa.

8.7 Muut ulkoasiat

Ulkoasiainvastaava Laatonen kertoi edustaneensa Poronkusemassa. Laatonen totesi rastin pitämisen olleen hauskaa.

Keskusteltiin KY:n yhteydenotosta Hukkaputkeen liittyen. Päätettiin markkinoida Hukkaputkea Pykälä-infossa.

Laatonen kertoi kevätmatkan suuntautuvan Berliiniin.

Keskusteltiin Limes ry:n yhteydenotosta.

Pohdittiin satsien järjestämistä yhdessä Judican kanssa.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko ottamaan osittain syöty tiedotuslaskiaispulla syliinsä.

Kiitettiin Laatusa Islannista lähetetystä kortista.

Vastaanotettiin kutsu Condu ry:n 13. vuosijuhlille lauantaina 8.4. Päätettiin siirtää kutsu valiokunnille.

Vastaanotettiin kutsu Metsäylioppilaat ry:n 108. vuosijuhlille lauantaina 17.3. Päätettiin siirtää kutsu valiokunnille.

Sovittiin vuosijuhlakutsujen säilyttämiskäytännöistä.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Vehviläinen maksamaan AJ-Tuotteet Oy:n varastointihyllyjä koskeva lasku Linnea Viherkentän tarkistettua laskun sopimuksenmukaisuuden.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Vehviläinen maksamaan MM Yritysrakentajat Oy:n lisä- ja muutostöitä koskeva lasku.

9. Tila-asiat

9.1 Remontti

Tilavastaava Ilveskero kertoi siivousvaraston tilanteesta.

9.2 Kerhuhuoneiston vaatimat toimenpiteet ja hankinnat

Tilavastaava Ilveskero kertoi tiloihin tarvittavan uutta siivousvälineistöä.

Ilveskero kertoi keskustelleensa YVK:n ympäristövastaavan Anna Norroksen kanssa uusien jäteastioiden hankinnasta.

Ilveskero kiitti YSV:n sihteeri Sami Reijosta avusta valkokankaan kiinnityksessä.

Ilveskero kertoi juoma-automaatin tilanteesta ja kahvikoneen vaatimista toimenpiteistä.

Tiedotusvastaava Rudanko kertoi laajakaistan ja kulunvalvonnan haasteista.

9.3 Muut tila-asiat

9.3.1 Tilavuokrat

Ei uusia tilavuokrahakemuksia.

9.3.2 Muut tila-asiat

Tilavastaava Ilveskero toivoi kaikkien saaneen sulkuvuoro-ohjeistuksen. Ilveskero korosti sulkuvuorojen tärkeyttä.

Ilveskero totesi vielä olevan paljon tehtävää ja hankittavaa.

10. Tiedotusasiat

10.1 Palautteen kerääminen

Keskusteltiin tapahtumien jälkeen kerättävästä palautteesta ja nettisivujen palautelomakkeen uusimisesta.

10.2 Koodaritilanne

Tiedotusvastaava Rudanko kertoi koodaritilanteen olevan hyvä.

10.3 Muut tiedotusasiat

Keskusteltiin nettisivuista.

Kokoustauko alkoi kello 21.49.

Kokoustauko päättyi kello 21.57.

11. Yrityssuhdeasiat

11.1 Yhteistyötapaamiset

Sihteeri Fallenius kertoi tulevista ja menneistä yritysytteistyötapaamisista.

11.2 Vuosijuhlat

Sihteeri Fallenius kertoi sähköisen lipunmyynnin olevan seuraavana päivänä.

11.3 Muut yrityssuhdeasiat

Ei muita yrityssuhdeasioita.

12. Yleisasiat

12.1 Haalaribileet 22.2.

Todettiin haalaribileitä vietetyn ja niiden sujuneen mukavasti.

12.2 Laskiainen 28.2.

Todettiin Laskiaista vietettävän seuraavana päivänä. Keskusteltiin päivän aikataulusta.

Todettiin sulkuvuorossa olevan yleisvastaava Liukkonen ja tiedotusvastaava Rudanko.

12.3 Kertun kepittäjät 22.3.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi tapahtuman vaativan vielä runsaasti järjestelyjä.

12.4 Pykälä-viikko 10.-16.4.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi avajaistapahtuman olevan suunnitteilla.

12.5 Sillis

Tilavastaava Ilveskero kertoi Silliksen järjestettävän.

12.6 Vappu

Taloudenhoitaja Vehviläinen totesi, ettei vappu ole vielä loppunut.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi tapaavansa muita tapahtuman järjestäjiä kuluvan viikon aikana ja Facebook-tapahtuman olevan tuloillaan.

12.7 University Rowing Competition 10.5.

Ei uutta käsiteltävää asiaa.

12.8 Kaverisitsit 18.5.

Ei uutta käsiteltävää.

12.9 Pääsykoebileet 24.5.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi seuraavalla viikolla olevan tapaaminen Pääsykoebileiden tiimoilta.

12.10 Kesän avajaiset 27.5.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi tapaavansa ravintolan edustajia kuluvan viikon torstaina.

12.11 Syksyn tapahtumat

Päätettiin syksyn tapahtumien aikatauluista.

12.12 Muut yleisasiat

Ei muita yleisasioita.

Kokoustauko alkoi kello 22.49.

Kokoustauko päättyi kello 22.55.

13. Talous

13.1 Avustushakemukset

Ei uusia avustushakemuksia.

13.2 Valmennuskurssit

Taloudenhoitaja Vehviläinen kertoi valmennuskurssien kuulumisista.

13.3 Kerhojen lisäavustuksesta päättäminen

Todettiin FCC Flipin vetäneen lisäavustushakemuksensa pois.

Päätettiin myöntää enimmäismäärältään 400€ avustus Pohjasakalle ehdollisesti Ruoka- ja Viini-iltaa varten tosiasiallisen alijäämän kattamiseksi ja Rinnerikollisille 2000€ avustus surffi- ja alppimatkaa varten. Veloitettiin taloudenhoitaja Vehviläinen ilmoittamaan avustuspäätökset kerhoille.

13.4 Muut talousasiat

13.4.1 Paragraaffin omistajayhteistyön suuntaviivat

Päätettiin käydä Paragraaffin omistajayhteistyön suuntaviivat läpi seuraavassa kokouksessa.

13.4.2 Muut talousasiat

Taloudenhoitaja Vehviläinen kertoi tilintarkastuksen olevan seuraavalla viikolla.

14. Muut esille tulevat asiat

14.1 HELPin rekisteröityminen yhdistykseksi

Päätettiin käsitellä asiaa seuraavassa kokouksessa.

14.2 Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin phuksikapteenien hakukuulutuksesta ja uudistuneesta tehtävänkuvasta.

Nimitettiin Sara Aronen KV-viikkotoimikuntaan.

Todettiin kuluvan viikon keskiviikkona vietettävän Inspehtorinvaihtokaronkkaa.

15. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 6.3. kello 18.30. Todettiin puheenjohtaja Teittisen olevan pullavuorossa.

16. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Teittinen päätti kokouksen kello 23.31.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Helinä Teittinen
Puheenjohtaja

Jemina Fallenius
Sihteeri